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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Waarom zijn er tijdens Magisch Maastricht geen zware betonnen barrières geplaatst, terwijl deze wel 
beschikbaar en eigendom zijn van de gemeente? 
 
Antwoord 1: 
Alle aanvragen voor evenementen in Maastricht worden wekelijks besproken in een integraal 
overleg. Bij dit overleg zijn alle hulpdiensten vertegenwoordigd. De aanvragen worden getoetst en 
daar waar nodig worden aanvullende (veiligheids)maatregelen opgenomen in de vergunning. Ook 
Magisch Maastricht is in dit overleg getoetst. Op basis van de beschikbare informatie ten tijde van de 
vergunningverlening en in de periode tussen het moment van vergunningverlening tot aan het 
evenement is het plaatsen van zichtbare verkeersremmende maatregelen (de zware betonnen 
barrières) niet als noodzakelijk geacht. Ook ten tijde van het evenement was het opplussen van de 
maatregelen niet aan de orde ook omdat het geldende dreigingsniveau ongewijzigd bleef. 
 
 
Vraag 2: 
Kunt u toelichten welk criterium/risicobeoordeling u toepast om deze wel of niet te plaatsen en bij 
welk evenement?  
 
Antwoord 2: 
Zoals bij het antwoord op vraag 1 is aangegeven worden aanvragen voor evenementen in een 
integraal evenementenoverleg besproken en getoetst. Afhankelijk van o.a. het soort evenement, de 
locatie van het evenement, de doelgroep, maar zeker ook de actuele (maatschappelijke) 
ontwikkelingen wordt in het integrale overleg per evenement door alle aanwezige 
(veiligheids)partners beoordeeld of het plaatsen van barrières wel of niet als noodzakelijk wordt 
geacht. Ook wordt door team OOV frequent overleg gepleegd met het NCTV.  
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Vraag 3: 
Hoe beoordeelt de gemeente Maastricht de reële kans op een aanslag in Maastricht en is er overleg 
met de Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding en Veiligheid? 
 
Antwoord 3: 
In het integrale overleg wordt bij het toetsen van de vergunning rekening gehouden met het actuele 
dreigingsrisico, dat wordt afgegeven door het NCTV. Alle deelnemende partijen leveren op dat 
moment input aan de hand van de actuele situatie. Daar waar nodig wordt via team OOV nog 
aanvullend contact opgenomen met het NCTV. Dit is een continu proces. De terroristische dreiging in 
Nederland blijft substantieel, te weten op niveau 4. Dat betekent dat er nog steeds een reële kans is 
dat er een aanslag in Nederland plaatsvindt. Desondanks was dit voor de betrokken partijen geen 
reden om extra maatregelen bij bijvoorbeeld Magisch Maastricht te adviseren. Ook na de aanslag in 
Maagdenburg bleef deze situatie onveranderd.   
 
 
Vraag 4: 
Worden de veiligheidsscenario’s van grootschalige evenementen in Maastricht regelmatig 
geëvalueerd en aangepast? 
 
Antwoord 4: 
Grootschalige evenementen in Maastricht worden altijd geëvalueerd, samen met de organisator en 
de partners van het integrale overleg die de vergunning(svoorwaarden) toetsen. Indien nodig worden 
aanpassingen gedaan voor eventueel volgende evenementen. 
 
 
Vraag 5: 
Overweegt de gemeente de veiligheid van alle evenementen te verbeteren door standaard gebruik te 
maken van zware barrières? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 5: 
In het integrale overleg worden evenementen getoetst en hierbij worden zichtbare en onzichtbare 
maatregelen genomen om mensen zo veilig mogelijk een evenement te laten bezoeken. Het 
plaatsen van zware barrières kan hier een onderdeel van zijn. Naar aanleiding van een themasessie 
OOV afgelopen november werd reeds besloten om begin 2025 in het Evenementenoverleg 
Openbare Orde en Veiligheid te bespreken of en zo ja, bij welk soort evenementen in Maastricht 
standaard bepaalde (verkeersremmende) maatregelen geplaatst gaan worden. De barrières zijn hier 
onderdeel van. Het zal echter altijd nodig blijven om de actualiteit omtrent dreiging mee te nemen in 
de toetsing. Maatwerk en alertheid is hierbij geboden, waarbij ook aangetekend moet worden dat -
welke maatregelen ook genomen worden - nooit gegarandeerd kan worden dat er nooit iets gebeurt. 
We doen er alles aan, maar dat is wel de feitelijke situatie, zeker bij acties van eenlingen.  
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
W.A.G. Hillenaar 
de Burgemeester 


